

特洛伊大学孔子学院应邀参加特洛伊大学 2019 春季教育招聘会

美国当地时间 2 月 27 日上午，特洛伊大学孔子学院应邀参加特洛伊大学举行的招聘会，此次招聘会主要围绕教育类专业。参与招聘会的机构和组织约 30 家，参与的学生 200 余人。特洛伊大学孔子学院为参与招聘会的学生提供了去中国留学和工作的大量信息，希望有更多的学生能够了解中国，并到中国学习和工作。此次招聘会中，前来咨询的学生很多，有的学生对中国有极大的兴趣，有的学生虽然从来没有考虑过到中国工作，但却表达会开始考虑。在介绍完中国的学习工作机会后，学生们纷纷留下了联系方式，希望能得到更多的到中国学习和工作的信息。



Confucius Institute at Troy University was Invited to Participate in the 2019 Spring Education Job Fair of Troy University

On February 27, the Confucius Institute at Troy University was invited to participate in the Spring education job fair held by Troy University. The job fair mainly focused on education majors. There were about 30 institutions and organizations took part in the job fair, and more than 200 students participated. The Confucius Institute of Troy University provided a large amount of information for students to study and work in China. It is hoped that more students can know about China, study and work in China. In this job fair, there are many students who come to consult. Some students have great interest in China. Some students have never considered working in China, but after this job fair they will begin to consider that. After introducing the learning and working opportunities in China, many students left their contact information hoping to get more information about studying and working in China.

